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K bodu 1 
Podpredseda komisie otvoril rokovanie komisie, privítal prítomných. Komisia bola uznášania schopná, počet 
členov 6. Do programu rokovania bol doplnený materiál Schválenie Zadania pre Územný plán zóny 
Ružomberok Hrabovo, ktorý predložil Ing. arch. Jozef Jurčo, za ÚHA, MsU ako prvý bod. Ďalej pán architekt 
Jurčo požiadal o doplnenie č. 2 do bodu rôzne - Informatívna správa k Zmene a doplnku ÚPN. 
Ďalej sa do bodu rôzne prihlásil pán Dítě s požiadavkou o informáciu – preverenie a informovanie komisie o 
rekonštrukcii chodníka cez Kalváriu ku kostolu.  
Komisia odhlasovala jednohlasne predložený program.  
 
K bodu Rôzne 1 -  Schválenie Zadania pre Územný plán zóny Ružomberok Hrabovo 
Pán hlavný architekt Jurčo predložil komisii Zadanie pre Územný plán zóny Ružomberok Hrabovo. Informoval, 
že k predmetné Zadanie už nie je možné v tomto bode pripomienkovať, je ho možné len schváliť, alebo 
neschváliť, nakoľko pripomienkovanie už prebehlo skôr. Pán Klačko informoval komisiu, že vzhľadom k tomu, 
že podklady neboli dodané v dostatočnom predstihu, budú poslané členom komisie v priebehu nasledovných 
dní, a teda prebehne hlasovanie per rollam. Uznesenie k tomuto bodu teda nebolo prijaté. 

 
K bodu Rôzne 2 -  Informatívna správa k Zmene a doplnku Územného plánu Mesta Ružomberok 

Pán architekt vysvetlil prečo je potrebné dať vypracovať doplnok č. 11 UPN mesta, a predložil informácie 
o potrebe zmeny a aktualizácie územného plánu. Spomenul, že UHA eviduje cca 50 pripomienok od 
občanov a takisto zákon ukladá, aby bol územnoplánovacia dokumentácia mesta pravidelne 
aktualizovaná. 

 

Názov komisie Komisia pre životné prostredie pri Mestskom zastupiteľstve v Ružomberku 

Zápisnica a uznesenia z rokovania komisie  

Dátum Streda 06.03.2024 

Hodina 14:00 hod. 

Miesto Malá zasadačka, 1.poschodie 

Prítomní 
Podpredseda komisie - Slavomír Klačko, Jozef Bašary, Martina Kmeťová, 
Juraj Šrámek,  Lukáš Nguyen, Daniel Dítě, Paulína Kleinová -tajomníčka 

Program: 

1. Otvorenie rokovania 

2. 
Schválenie návrhu na vyčerpanie  finančných prostriedkov vo výške nepridelenej dotácie na rok 2024 
v oblasti ŽP 

3.  Stanovenie potrebných krokov k vyhláseniu obecne chráneného územia v k. ú. Ružomberok 

4. Rôzne 

http://www.ruzomberok.sk/
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Pán Bašary poprosil o zapísanie jeho pripomienky k nastávajúcej zmene ÚPN do zápisu z rokovania 
komisie a to nasledovne: je nevyhnutné, aby sa spracovateľ najbližšieho doplnku UPN Mesta zaoberal aj 
návrhom novej plochy, ktorá by slúžila ako skládka inertného odpadu. Nakoľko momentálne to ÚPN 
nerieši, a mesto nemá plochy na uskladňovanie tohto druhu odpadu. K bodu bolo prijaté nasledovné 
uznesenie. 
 
Uznesenie č. 4/2024 
Komisia berie na vedomie Informatívnu správu o potrebe spracovania Zmeny a doplnku územného plánu 
mesta. 

Počet hlasujúcich: 6 

ZA - 6  (Klačko, Bašary, Kmeťová,  Šrámek, Nguyen, Dítě) 
PROTI - 0  
NEHLASOVALI – 0 
 
K bodu 2 
Podpredseda komisie predložil komisii návrh pána predsedu komisie Burgana o použití nepridelených 
finančných prostriedkov na dotácie v oblasti ŽP, a to na nákup 2 ks elektrotrojkoliek firmy liberta, v súvislosti 
s ich použitím pri komunálnych službách mesta (čistenie verejných priestranstiev, údržba zelene a pod.) 
Zároveň bol v komisii prezentovaný ďalší návrh možného využitia zvyšných financií a to na tvorbu okrasného 
kvetinového záhonu v okolí budovy radnice.  
K obom návrhom mala komisia pripomienky a s ani jedným návrhom sa úplne nestotožnila. Pán Bašary 
informoval, že zakúpenie pracovných elektrotrojkoliek by sa dal prípadne realizovať z iných grantových schém, 
pričom informoval, že túto otázku dal na oddelenie grantov na MsU, a ďalej sa dopytoval, kto resp. akí 
zamestnanci budú tieto zariadenia používať, kde sa budú skladovať, kto ich bude servisovať a na aký konkrétny 
účel by sa používali.  
Ku kvetinovému záhonu boli pripomienky, že je potrebné zvážiť rozsah, rastlinné zloženie (mali by prevažovať 
rastliny vhodné pre opeľovače) a hustotu kvetín v záhonoch, prípadne ak sa jedná o druhové zloženie, komisia 
sa prikláňala k ružiam v súvislosti, že v minulosti bol Ružomberok považovaný za mesto ruží. Takisto bolo 
navrhnuté, aby sa za ten istý balík financií, prepracoval návrh kvetinových záhonov tak, aby sa záhony doplnili 
aj do priestoru na Námestí A. Hlinku, pri soche Immaculaty, prípadne k vstupu do Mauzólea A. Hlinku. 
Nakoľko komisia sa nezhodla jednoznačne na žiadnom z návrhov, k bodu nebolo prijaté uznesenie. 
 

K bodu 3 
Tajomníčka komisie zhrnula, že na zasadnutí komisie dňa 12.09.2023, bol prerokovaný bod s názvom 
Ružomberské lúky - návrh na vytvorenie prírodnej rezervácie. K tomuto bodu bolo komisiou schválené 
nasledovné uznesenie : „Komisia odporúča vedeniu mesta zaoberať sa problematikou vyhlásenia prírodnej 
rezervácie „Ružomberské lúky“ a menovať pracovnú komisiu“. Tajomníčka informovala komisiu, že nemá 
informácie, že by sa v tejto veci konalo, a teda sa otvorila diskusia, čo je potrebné ešte spracovať, aby sa finálne 
schválilo VZN o obecne chránených územiach v k.ú. Ružomberok podľa podkladov od pána Dítěho. 
Pán Dítě informoval o celej genéze jeho snáh o vyhlásenie vybraných území za obecne chránené územia, 
pričom poskytol podklady potrebné k spracovaniu VZN. Doplnil, že ešte by bolo potrebné doriešiť analýzu 
vlastníckych vzťahov a dotiahnuť dohody s inými vlastníkmi o využívaní jednotlivých plôch, tak, aby sa 
zachoval predmet ochrany.  Takisto včas informovať poslancov a vedenie mesta o tomto zámere vyhlásenia 
predmetných území za OCHÚ. Pani tajomníčka v spolupráci s p. Dítě pripraví návrh VZN v dohľadnej dobe, 
najlepšie, tak aby sa VZN stihlo schváliť v MsZ ešte v tomto roku. Problematické časti návrhu VZN, ktoré budú 
diskutabilné, resp. bude potrebné domyslieť, dotiahnuť ich, budú prerokované a doplnené podľa potreby 
v komisii. 

http://www.ruzomberok.sk/
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K predmetnému bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 
 
K bodu Rôzne 3 – preverenie a informovanie komisie o rekonštrukcii chodníka cez Kalváriu ku kostolu.  

Pán Dítě informoval komisiu, že na Kalvárii v Ružomberku sa nachádza slatina (doložené fotografiami 
z leta minulého roka), ktorá sa nachádza medzi kaplnkami v smere ku kostolu.  
Poprosil o informáciu v akom štádiu je pripravovaná rekonštrukcia Kalvárie, a žiadal spolu s pani 
Kmeťovou, aby sa rekonštrukcia realizoval citlivo vzhľadom na existujúci slatinku. 
Pani tajomníčka preverí stav rekonštrukcie na oddelení investícií a bude informovať vedúcu 
oddelenia o pripomienkach komisie, a spätne podá informáciu o stave do komisie. 
K bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 
 
 
 
 
Dňa 06.03.2024 zápisnicu spracovala:  vlastnou rukou    
Ing. Paulína Kleinová –  tajomníčka komisie           
 
Dňa  03.04.2024 so zápisom súhlasí:   vlastnou rukou     
Ing. Slavomír Klačko – podpredseda komisie    
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